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PROTOKÓŁ NR XXXII/2021 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 17 marca 2021 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.40 do godz. 14.50. 
 
Na sali obecnych było 10 radnych (Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Agnieszka Sidwa, 
Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał 
Zajączkowski, Paulina Żurawik), zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 4 radnych -  (Rafał 
Klimczak, Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Krzysztof Wojtalewicz).  
Łącznie w Sesji udział brało 14 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecny radny - Stanisław Szymański. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
• Grzegorz Ambroziak                               - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz                                 - Radca Prawny. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Zastępcę Burmistrza, Sekretarza, Radcę Prawnego oraz mieszkańców gminy Żychlin 
oglądających transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 
i zdalny, na sali jest obecnych 10 radnych, 4 radnych potwierdziło swój udział w Sesji  
w sposób zdalny. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin w związku z tym, że upłynął już rok od 
rozpoczęcia pandemii, która zabrała życie wielu osób, poprosił wszystkich o powstanie                            
i uczczenie minutą ciszy wszystkie ofiary COVID-19. 
 
Po chwili. 
 
Po  uczczeniu minutą ciszy Przewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi bądź inne 
propozycje do porządku obrad. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następujący wniosek: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin złożył wniosek o zmianę porządku obrad 
poprzez zmianę kolejności punktów 2 i 3. 
Punktem 2 będzie „Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2020 r.”  
Punktem 3. "Podjęcie uchwał w sprawach:"  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie wniosku Burmistrza. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin dotyczącego zmiany porządku obrad 
poprzez zmianę kolejności punktów 2 i 3. 
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Punktem 2 będzie „Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2020 r.”  
Punktem 3. "Podjęcie uchwał w sprawach:"  
głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 

Komisariatu Policji w Żychlinie za 2020 r. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 
r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 
c) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 
d) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2021 rok", 
e) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 
prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Żychlin, 

f) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 
bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

g) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Żychlin, 

h) przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Żychlin na lata 2021-2025, 

i) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 
Rejonowego w Kutnie na Uchwałę Nr XLI/222/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia               
30 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Żychlin, 

j) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie  
na 2021 rok. 

4. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2020 r. na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego. 

5. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok. 
6. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2021 rok. 
7. Sprawy różne. 
8. Przyjęcie Protokołu Nr XXXI/2021 z dnia 25-26 stycznia 2021 r. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2020 r. 

 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
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Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Komendanta Komisariatu Policji w Żychlinie                               
o wprowadzenie do sprawozdania z działalności  i informacji o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie. 
 
nadkom. Rafał Towalski - Komendant Komisariatu Policji w Żychlinie – Państwo Radni 
pod koniec stycznia otrzymali sprawozdanie z działalności komisariatu oraz dość 
rozbudowaną informację o stanie bezpieczeństwa. 
Poinformował, że sytuacja pandemiczna nie spowodowała drastycznych zmian w zakresie 
bezpieczeństwa, jednakże nie wszystkie osoby dostosowały się do obecnych zaleceń                               
i porządku prawnego. 
W zakresie przestępczości kryminalnej, najbardziej dotykają nas kradzieże i kradzieże                     
z włamaniem, choć na porównywalnym poziomie w stosunku do ubiegłego roku. Uszczerbek 
na zdrowiu 7 przestępstw, to jest o 2 mniej niż w 2019 r., uszkodzenia mienia było 16 
przestępstw, czyli o 4 mniej. 
W zakresie przestępczości gospodarczej liczba przestępstw także uległa zmniejszeniu, 
odnotowano o 4 przypadki mniej niż w 2019 r. 
Kwestia bezpieczeństwa w ruchu drogowym - niestety odnotowaliśmy 4 wypadki więcej na 
podległym terenie przy czym ilość osób śmiertelnych nie uległa zmianie. W 2000 r. tylko jedna  
osoba poniosła śmierć na skutek uczestnictwa w zdarzeniach drogowych, spadła natomiast 
znacznie liczba kolizji drogowych, czyli tych które są mniej tragiczne w  skutkach. 
W zakresie przestępczości nieletnich utrzymały się one mniej więcej na podobnym poziomie, 
zanotowaliśmy tylko jeden czyn mniej niż w roku 2019. 
W zakresie ilości służb, którą wykonali policjanci - utrzymała się ona na  podobnym poziomie, 
w kwestii przemocy w rodzinie wszczęto 32 procedury Niebieskiej Karty, a w 2019 r. było ich 
41. Liczba interwencji w miejscach publicznych pomimo tego, że były miesiące gdzie 
praktycznie wszyscy przebywali w miejscach zamieszkania wyniosła 1.111, w porównaniu do 
roku 2019 – 1.140, więc na podobnym poziomie. Ilość interwencji w miejscach zamieszkania 
tzw. interwencji domowych 306, w porównaniu do 2019  roku – 305. 
Na Policję zostały nałożone dodatkowe obowiązki takie jak kontrola przestrzegania 
kwarantanny i izolacji domowej, w szczytowych momentach było sprawdzenia 300-400 osób, 
obecnie na poziomie kilkudziesięciu.  
Stan zatrudnienia na koniec roku to tylko jeden wakat w służbie prewencyjnej. Na chwilę 
obecną mamy dwa wakaty. 
 
Ewa Wypych – jadąc na sesję, a właściwie każdego dnia wracając z Kutna obok Cukrowni 
Dobrzelin i obok Central Soya widzi, jak stoją na światłach awaryjnych tiry, które chcą wjechać 
na zakład. Jest to niebezpieczne zjawisko, gdyż tiry zatrzymują się na samym zakręcie. 
Może należy wystosować pismo do zakładu, aby w inny sposób rozwiązać sprawę wjazdu tych 
tirów na teren firmy. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – problem ten jest spotykany przed większością zakładów - jest  to 
związane z przepustowością bramy wjazdowej portierni. Kierowca musi wyjść z auta, 
przedstawić dokumenty, uzasadnić swój wjazd i  dopiero wtedy jest wpuszczany na teren 
zakładu. 
Zakład stara się, żeby to zatrzymanie ruchu nie trwało dłużej niż 2-3 minuty i aby stał                        
jeden samochód, maksymalnie dwa. Postara się zwrócić uwagę dyrektorom, żeby 
maksymalnie skrócić proces wjazdu tirów na zakład. 
 
Rafał Towalski – faktycznie jest to problem - brama wjazdowa znajduje się przy drodze 
wojewódzkiej, postaramy się skontaktować z firmą i coś w tym temacie zaradzić. 
 
Zbigniew Wypych – zapytał, czy są już jakieś decyzje w sprawie nowego Komisariatu? 
 
Rafał Towalski – temat nowego Komisariatu na razie jest w fazie projektowej. 
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Grzegorz Ambroziak – nie została jeszcze podjęta żadna konkretna decyzja, chciałby, aby 
nowa siedziba w końcu powstała, gdyż temat ten trwa już kilka lat. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – zapytał, czy były jakieś zgłoszenia w sprawie niebezpieczeństwa                  
w ruchu pojazdów na ulicy Blizińskiego, sugerowałby ograniczenie prędkości na tej ulicy. 
 
Rafał Towalski – musiałby to sprawdzić - niemniej jednak o ograniczenie prędkości wpływają 
informacje z różnych rejonów. Takie zgłoszenie można zrobić również przez krajową mapę 
bezpieczeństwa. 
 
Grzegorz Ambroziak - musimy to sprawdzić i przedyskutować pod kątem parametrów 
technicznych i przepisów, czy możliwe jest przygotowanie zmiany dotyczącej wprowadzenia 
ograniczenia prędkości lub ewentualnie w zakresie posadowienia poziomego tak zwanego 
śpiącego policjanta. 
 
Do sprawozdania nie zgłoszono innych uwag.  
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Komisariatu 
Policji w Żychlinie oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
działania Komisariatu Policji w Żychlinie w 2020 roku. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacja                   
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji                     
w Żychlinie w 2020 roku 
głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.  
Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Żychlinie oraz informacja o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie                   
w 2020 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 
2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały o zmianie Uchwały                                         

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, iż od momentu 
przygotowania projektu uchwały wpływały kolejne decyzje finansowe z Ministerstwa Finansów, 
zatem ostatecznie WPF będzie uwzględniał te zmiany. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały                                           

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

  

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie                      

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały                             

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr XXXII/160/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2021 rok. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok 

głosowało   - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 
Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał 
Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   2 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska.  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXII/161/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2021 rok. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok 

głosowało   - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 
Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał 
Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   2 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXII/162/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2021 

rok", 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia "Programu 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
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opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Żychlin na 2021 rok". 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia "Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Żychlin na 2021 rok".  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2021 rok" 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Żychlin na 2021 rok".  

 

Uchwała Nr XXXII/163/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 
2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy 
Żychlin, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 

miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie 

Gminy Żychlin. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 

miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie 

Gminy Żychlin.  

 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/65/293
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Za podjęciem uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 

przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Żychlin 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 

Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 

Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 

Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia z opłaty 

za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na 

terenie Gminy Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXII/164/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

f) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                        

w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

 

Uchwała Nr XXXII/165/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

g) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Żychlin, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXII/166/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

h) przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Żychlin na lata 2021-2025, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
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(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2021-2025. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2021-2025.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2021-2025 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 

2021-2025.  

 

Uchwała Nr XXXII/167/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

i) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 
Prokuratora Rejonowego w Kutnie na Uchwałę Nr XLI/222/18 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Kutnie 

na Uchwałę Nr XLI/222/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Kutnie 

na Uchwałę Nr XLI/222/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego     

w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Kutnie na Uchwałę Nr XLI/222/18 Rady Miejskiej 
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w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Kutnie 

na Uchwałę Nr XLI/222/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXII/168/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

j) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie  
na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”),  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (3 głosami „za”), 

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty                   

(2 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                  

w Żychlinie na 2021 rok 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXII/169/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Do p-tu 4. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

za 2020 r. na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

Do przedłożonego sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2020 rok 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2020 rok na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

Do p-tu 5. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok. 

 

Do planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 
2021 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok 
głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 
rok. 
Plan pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2021 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

Do p-tu 6. Przyjęcia planów pracy komisji Rady na 2021 rok. 

 

Do planów pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Rozwoju Gospodarczego                                   
i Budżetu, Komisji Oświaty, Kultury,  Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Rolnej, Prawa 
i Porządku Publicznego na 2021 rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planów pracy Komisji Rady na 2021 rok. 
 
Za przyjęciem planów pracy Komisji Rady na 2021 rok 
głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2021 rok. 
Plany pracy Komisji Rady stanowią załączniki do protokołu. 

http://gminazychlin-rada.alfatv.pl/komisje/komisja/4
http://gminazychlin-rada.alfatv.pl/komisje/komisja/5
http://gminazychlin-rada.alfatv.pl/komisje/komisja/5
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Do p-tu 7. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
Sylwia Sobierańska – powróciła do sprawy sołtysów i ich wynagrodzeń – w związku                           
z pandemią i brakiem możliwości brania udziału w sesji przez sołtysów nie mają oni wypłacanej 
diety. Z tego, co się orientuje w innych gminach sołtysi dostają tak zwaną dietę, ale nie co za 
obecność na sesji tylko za pełnienie funkcji społecznych. Jest to ujęte w uchwale o diecie 
sołtysów i radnych. Ma informację z gminy Pacyna, że pomimo pandemii i faktycznie 
nieobecności  sołtysów, diety są im wypłacane. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – sprawa ta będzie do sprawdzenia, 
będzie konsultowana z radca prawnym, niemniej odnosimy się cały czas do pełnienia przez 
sołtysa funkcji społecznej. W jednym z wyroków sądowych jasno wskazano, że praca sołtysa 
nie jest wykonywaniem de facto pracy i nie możemy tu wprowadzać definicji wynagrodzenia.  
 
Michał Kowalik – po zimie całkowicie zniszczyła się nawierzchnia ul. Kamilewskiej                                 
w Śleszynie, jest to droga o dosyć dużym natężeniu ruchu ponieważ łączy ona Śleszyn z trasą 
nr 92. 
 
Grzegorz Ambroziak – jest to do sprawdzenia i podjęcia decyzji, czy wystarczy dokonanie 
łatania, czy też trzeba będzie zrobić kompleksowo remont tej drogi.  
 
Ewa Stańczak – zapytała o sprawę podcięcia gałęzi przy ul. Traugutta, czy jest jakaś 
odpowiedź z Łodzi w tej sprawie. 
 
Grzegorz Ambroziak – nie ma żadnej informacji z ochrony środowiska w tej kwestii, temat 
zostanie sprawdzony i Pani radna otrzyma informację w tej sprawie. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie: 

− Komendy Powiatowej Policji w  Kutnie w sprawie dofinansowania do zakupu samochodu 
dla Komisariatu Policji w Żychlinie, 

− Związku Zawodowego Pracowników Ruchu Ciągłego Samorządowego Zakładu 
Budżetowego w Żychlinie w sprawie sytuacji w SZB, 

− petycja do Rady Miejskiej w sprawie referendum ludowego. 
 
Grzegorz Ambroziak – sprawę Samorządowego Zakładu Budżetowego wyjaśniał już na 
posiedzeniu Komisji Rady – wiadomo, że sytuacja jest na tyle zła, że należy interweniować     
w formie reorganizacji i powołania spółki prawa handlowego. Odbyło się spotkanie z Panem 
mecenasem, uczestniczyli w nim przedstawiciele związków zawodowych. Na tym spotkaniu, 
które było protokołowane, przekazał wszystkie informacje istotne z punktu widzenia  
pracowników. Państwo radni podjęli już pierwszą uchwałę reorganizacyjną, będą 
podejmowane kolejne, które mają przynieść pozytywne zmiany i przede wszystkim uwolnienie 
samorządowego zakładu budżetowego w zakresie  działalności wodociągowo-kanalizacyjnej 
od innych elementów. Powszechnie wiadomo, że taryfa została odrzucona między innymi                         
z tego względu że zakłady były połączone. Jest przekonany, że spółka prawa handlowego 
poradzi sobie dużo lepiej niż Zakład Komunalny.  
Tłumaczył Panu Przewodniczącemu Związków Zawodowych na ostatniej komisji, że nie od 
burmistrza woli dobrej czy złej zależy, czy pensje będą podniesione, ale od tego jakie pieniądze 
posiada tak naprawdę zakład i dyrektor, co umożliwia mu taryfa. 
 
Ewa Wypych – zapytała, czy prawdą jest, że w zakładzie były jakieś nadużycia finansowe, 
kilkakrotnie takie informacje do niej docierały. 
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Grzegorz Ambroziak – absolutnie nie miała miejsca taka sytuacja, są to tylko plotki. Nie ma 
żadnych podstaw, aby tego typu wnioski formułować. 
 
 
Do p-tu 8. Przyjęcie Protokołu Nr XXXI/2021 z dnia 25-26 stycznia 2021 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 9. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział  
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 
 


